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Sid 1 (4) 

Protokoll fört vid ordinarie 

föreningsstämma 2023-05-11 

Tid: Torsdagen den 11 maj 2023 klockan 19:00 

Plats: Konferenslokal Hilton, Gustav III:s Boluevard 42, 169 73 Solna 

1. Öppnande
Föreningens ordförande Johan Klinge förklarade mötet öppnat.

2. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar (röstlängd). 
Röstlängd upprättades med 31 lägenheter representerande.

3. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes av mötet.

4. Val av ordförande vid stämman
Mötet valde Peter Edholm till ordförande för stämman.

5. Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare
Peter Johansson anmäldes som protokollförare.

6. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Stämman valde Henrik Rydell och Gustavo Caballero Cervantes till 
justeringspersoner tillika rösträknare.

7. Fråga om kallelse till stämman behörigen skett
Kallelse till stämman ansågs behörigen skett.

8. Föredragning av styrelsens årsredovisning
Styrelsens ordförande Johan Klinge och Ewa Edemar föredrog 
årsredovisningen.

9. Föredragning av revisionsberättelsen
Stämmoordförande Peter Edholm föredrog revisionsberättelsen.

10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkningen
Stämman fastslog enhälligt resultat- och balansräkning enligt bilaga 1.
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Sid 2 (4) 

11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna
Stämman beslutade enhälligt att bevilja ansvarsfrihet för
styrelseledamöterna.

12. Beslut om resultatdisposition
Stämman beslutade om resultatdisposition enligt bilaga 1.

13. Beslut om arvoden åt styrelseledamöter och revisorer för
nästkommande verksamhetsår
Stämman beslutade om ett arvode om 1,5 prisbasbelopp plus sociala
avgifter till styrelseledamöterna.
Stämman beslutade om att revisor skall erhålla skäligt arvode efter
ingiven räkning.

14. Val av styrelseledamöter och suppleanter
Stämman beslutade att välja till styrelseledamöter: Sture Eckeskog,
Johan Klinge, Rikard Holmén, Anna Lundkvist och Yvonne Lundin
Arhammar enligt valberedningens förslag.
Stämman beslutade att välja till suppleanter: Eva Edemar, Joel Trankvill
och Peter Johansson enligt valberedningens förslag.

15. Val av revisor och suppleant
Stämman beslutade välja BoRevision i Sverige AB till revisor.

16. Val av valberedning
Stämman beslutade att välja Lars-Ove Farnebo, Anders Arhammar,
Jonas Persson och Henrik Rydell till valberedning.

17. Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av föreningsmedlem
anmält ärende.

a. Modernisera fastighetsboxarna
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 2
föredrogs.
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att undersöka
möjligheterna att modernisera fastighetsboxarna

b. Digitala enkäter för att rådfråga medlemmarna
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 3
föredrogs.
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att överväga
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  Sid 3 (4) 
 
 
 

 
   

 
 
 
 

möjligheten att använda digitala enkäter för att inhämta 
medlemmarnas åsikt inför beslut i frågor där styrelsen själv 
finner det lämpligt. 
 

c. Installera fjärrkontroll till garageporten 
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 4 
föredrogs. 
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att undersöka 
möjligheterna att ersätta eller komplettera dagens lösning (som 
använder koddosa och nyckel) med fjärrkontroller för att 
manövrera garageporten. 
 

d. Förbättra mobiltäckningen i trapphus och hissar 
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 5 
föredrogs. 
Stämman beslutade att avslå motionen om att ge styrelsen i 
uppdrag att införskaffa den teknik som behövs så att vi har 
mobiltäckning i trapphus och hissar. 
 

e. Modernisera nyckel- och passagesystem 
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 6 
föredrogs. 
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att undersöka 
möjligheterna att 
• införa elektroniska nyckelbrickor i stället för traditionella 
nycklar och att 
• installera porttelefoner som ersätter dagens koddosor och 
portkoder. 
 

18. Avslutande av stämman 
Stämman tackade styrelsen för årets arbete och mötet avslutades därefter 
av stämmoordföranden. Styrelsen inbjöd till öppen frågestund efter 
avslutad stämma. 
 

  

 H
R,

 G
CC

, Å
PE

, P
J 

—
 P

ow
er

ed
 b

y 
Te

llu
sT

al
k





  Sid 4 (4) 
 
 
 

 
   

 
 
 
 

Vid datorn 
 
 
_________________ 
Peter Johansson 
 

Justeras

 

_________________ 
Peter Edholm  
 
 
 
 

 
 
_________________ 
Henrik Rydell 
 
 
_________________ 
Gustavo Caballero Cervantes
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Motion till årsstämma i BRF Signalen 1 

Modernisera fastighetsboxarna 

Bakgrund 

Befintliga fastighetsboxar (där vi hämtar vår post) har några år på nacken och var säkert moderna då 

husen byggdes. Idag finns lösningar som är både säkrare, mer praktiska för boende, enklare för 

föreningen att hantera och snyggare. 

Med nya fastighetsboxar finns flera fördelar och möjligheter: 

• 10 mm inkast som försvårar att någon stjäl försändelser som ligger inne i facket.

• Digitala namnskyltar vilket ser mycket trevligare ut och är enklare för föreningen att hantera.

• I ett s.k. servicefack kan vi ta emot större försändelser, exempelvis från nätshopping eller

apotek, än vad som är möjligt att få i postfacket. Brevbäraren lämnar försändelsen i

servicefacket och lägger nyckeln i den aktuella adressatens postfack.

I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag att "undersöka möjligheterna ... ". Kommer 

styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man 

medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner). 

Förslag till beslut 

Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka möjligheterna 

att modernisera fastighetsboxarna enligt ovan. 

Solna den 27 mars 2023 

Gustavo Caballero Cervantes 

Peter Edholm 

Anders Lundströms gata 15 

Lägenhet 461 

0707-372008 

BILAGA 2
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Motion till årsstämma i BRF Signalen 1 

Digitala enkäter för att rådfråga medlemmar 

Bakgrund 

I en bostadsrättsförening fattar styrelsen årligen en lång rad beslut i små och stora frågor. Det är ju 

inte omöjligt att det, någon gång ibland, hos styrelsen uppstår behov av att veta vad medlemmarna 

tycker i en viss fråga inför att man fattar beslut. 

I sådana fall kan en bra metod vara att styrelsen skickar ut en digital enkät för att inhämta 

medlemmarnas åsikt. Lite som en rådgivande folkomröstning. 

Tanken med detta är inte .att frånta styrelsen det mandat och förtroende man har fått genom att 

väljas till sina uppdrag vid årsstämman. Se det i stället som en möjlighet i situationer då styrelsen 

eventuellt känner sig osäker på vad övriga medlemmar vill. Inte heller är tanken att enkätmetoden 

ska användas särskilt ofta. Vissa verksamhetsår kanske behovet inte uppstår en enda gång. 

Ett exempel på ett lättanvänt verktyg för digitala enkäter är Google Forms som dessutom är 

kostnadsfritt. Inbjudan till enkäter kan till exempel publiceras via anslag i portar, i nyhetsbrev, via 

föreningens Facebook-grupp eller via mejl. 

Förslag till beslut 

Vi föreslår att årsstämman beslutar 

att rekommendera styrelsen att överväga möjligheten att använda digitala enkäter för att 

inhämta medlemmarnas åsikt inför beslut i frågor där styrelsen själv finner det lämpligt . 

Solna den 27 mars 2023 

Peter Edholm 

Gustavo Caballero Cervantes 

Anders Lundströms gata 15 

Lägenhet 461 

0707-372008 

BILAGA 3
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Motion till årsstämma i BRF Signalen 1 

Installera fjärrkontroll för garageporten 

Bakgrund 

Idag manövreras garageporten, både vid in- och utpassering, med portkod och nyckel. Det är 

opraktiskt och en smidigare lösning vore att de medlemmar som hyr garageplats kan ha en 

fjärrkontroll i bilen. 

För att kostnaden för detta inte ska belasta dem som inte hyr garageplats kan man med fördel 

debitera dem som löser ut en fjärrkontroll. Genom att först undersöka intresset bland 

garagehyresgästerna kan man säkert hitta en prissättning som gör att föreningens övriga medlemmar 

slipper bli medfinansierar. 

I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag "att undersöka möjligheterna ... ". Kommer 

styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man 

medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner). 

Förslag till beslut 

Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka möjligheterna 

att ersätta eller komplettera dagens lösning (som använder koddosa och nyckel) 

med fjärrkontroller för att manövrera garageporten. 

att låta dem som vill ha en fjärrkontroll gemensamt finansiera installationen . 

Solna den 27 mars 2023 

Peter Edholm 

Gustavo Caballero Cervantes 

Anders Lundströms gata 15 

Lägenhet 461 

0707-372008 

BILAGA 4
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Motion till årsstämma BRF Signalen 1 

Förbättra mobiltäckningen i trapphus och hissar 

Bakgrund 

Ofta när man befinner sig i trapphuset, och alltid i hissen, så tappar man mobiltäckningen. 

Åtminstone har vi det så på Anders Lundströms Gata 15. Det finns teknik för att lokalt förstärka 

mobiltäckningen. Sådan kan t.ex. installeras på hisstaket eller på annan plats i trapphuset. 

Om problemet också finns på Anders Lundströms gata 9, 11 eller 13 så föreslår vi att åtgärder vidtas 

också där. 

I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag "att undersöka möjligheterna ... ". Kommer 

styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man 

medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner). 

Förslag till beslut 

Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka m·öjligheterna 

att införskaffa den teknik som behövs så att vi har mobiltäckning också i trapphus och hissar. 

Solna den 27 mars 2023 

Peter Edholm 

Gustavo Caballero Cervantes 

Anders Lundströms gata 15 

Lägenhet 461 

0707-372008 

BILAGA 5
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Motion till årsstämma i BRF Signalen 1 

Modernisera nyckel- och passersystem 

Bakgrund 

Själva har vi inte mindre än tre nycklar som vi ständigt måste bära med oss på våra nyckelknippor för 

fastighetens olika lås. Tänk så mycket enklare det vore med en elektronisk nyckelbricka som ersätter 

alla dessa nycklar. 

Ett system med elektroniska nyckelbrickor (taggar) kan utformas så att olika medlemmar har tillgång 

till olika utrymmen och det hela hanteras över internet. 

Administrationen av nyckelhanteringen underlättas för föreningen och det gäller inte minst för 

tillgång till övernattningslägenheten. 

Kopplat till detta är också dagens koddosor och portkoder som används vid entreerna. Dessa föreslår 

vi att föreningen ersätter med porttelefoner, så att besökare kan ringa och bli insläppta utan att 

någon portkod behöver lämnas ut. 

I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag "att undersöka möjligheterna ... ". Kommer 

styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man 

medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner). 

De båda förslagen nedan behöver inte följa hand i hand utan kan övervägas oberoende av varandra. 

Förslag till beslut 

Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka möjligheterna 

att införa elektroniska nyckelbrickor i stället för traditionella nycklar. 

att installera porttelefoner som ersätter dagens koddosor och portkoder. 

Solna den 27 mars 2023 

Gustavo Caballero Cervantes 

Peter Edholm 

Anders Lundströms gata 15 

Lägenhet 461 

0707-372008 

BILAGA 6
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Sid 1 (4) 


Protokoll fört vid ordinarie 


föreningsstämma 2023-05-11 


Tid: Torsdagen den 11 maj 2023 klockan 19:00 


Plats: Konferenslokal Hilton, Gustav III:s Boluevard 42, 169 73 Solna 


1. Öppnande
Föreningens ordförande Johan Klinge förklarade mötet öppnat.


2. Upprättande av förteckning över närvarande medlemmar (röstlängd). 
Röstlängd upprättades med 31 lägenheter representerande.


3. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes av mötet.


4. Val av ordförande vid stämman
Mötet valde Peter Edholm till ordförande för stämman.


5. Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare
Peter Johansson anmäldes som protokollförare.


6. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Stämman valde Henrik Rydell och Gustavo Caballero Cervantes till 
justeringspersoner tillika rösträknare.


7. Fråga om kallelse till stämman behörigen skett
Kallelse till stämman ansågs behörigen skett.


8. Föredragning av styrelsens årsredovisning
Styrelsens ordförande Johan Klinge och Ewa Edemar föredrog 
årsredovisningen.


9. Föredragning av revisionsberättelsen
Stämmoordförande Peter Edholm föredrog revisionsberättelsen.


10. Beslut om fastställande av resultat- och balansräkningen
Stämman fastslog enhälligt resultat- och balansräkning enligt bilaga 1.







Sid 2 (4) 


11. Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna
Stämman beslutade enhälligt att bevilja ansvarsfrihet för
styrelseledamöterna.


12. Beslut om resultatdisposition
Stämman beslutade om resultatdisposition enligt bilaga 1.


13. Beslut om arvoden åt styrelseledamöter och revisorer för
nästkommande verksamhetsår
Stämman beslutade om ett arvode om 1,5 prisbasbelopp plus sociala
avgifter till styrelseledamöterna.
Stämman beslutade om att revisor skall erhålla skäligt arvode efter
ingiven räkning.


14. Val av styrelseledamöter och suppleanter
Stämman beslutade att välja till styrelseledamöter: Sture Eckeskog,
Johan Klinge, Rikard Holmén, Anna Lundkvist och Yvonne Lundin
Arhammar enligt valberedningens förslag.
Stämman beslutade att välja till suppleanter: Eva Edemar, Joel Trankvill
och Peter Johansson enligt valberedningens förslag.


15. Val av revisor och suppleant
Stämman beslutade välja BoRevision i Sverige AB till revisor.


16. Val av valberedning
Stämman beslutade att välja Lars-Ove Farnebo, Anders Arhammar,
Jonas Persson och Henrik Rydell till valberedning.


17. Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor samt av föreningsmedlem
anmält ärende.


a. Modernisera fastighetsboxarna
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 2
föredrogs.
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att undersöka
möjligheterna att modernisera fastighetsboxarna


b. Digitala enkäter för att rådfråga medlemmarna
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 3
föredrogs.
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att överväga







  Sid 3 (4) 
 
 
 


 
   


 
 
 
 


möjligheten att använda digitala enkäter för att inhämta 
medlemmarnas åsikt inför beslut i frågor där styrelsen själv 
finner det lämpligt. 
 


c. Installera fjärrkontroll till garageporten 
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 4 
föredrogs. 
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att undersöka 
möjligheterna att ersätta eller komplettera dagens lösning (som 
använder koddosa och nyckel) med fjärrkontroller för att 
manövrera garageporten. 
 


d. Förbättra mobiltäckningen i trapphus och hissar 
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 5 
föredrogs. 
Stämman beslutade att avslå motionen om att ge styrelsen i 
uppdrag att införskaffa den teknik som behövs så att vi har 
mobiltäckning i trapphus och hissar. 
 


e. Modernisera nyckel- och passagesystem 
Motionen som inkommit från Peter Edholm, se bilaga 6 
föredrogs. 
Stämman beslutade att ge styrelsen i uppdrag att undersöka 
möjligheterna att 
• införa elektroniska nyckelbrickor i stället för traditionella 
nycklar och att 
• installera porttelefoner som ersätter dagens koddosor och 
portkoder. 
 


18. Avslutande av stämman 
Stämman tackade styrelsen för årets arbete och mötet avslutades därefter 
av stämmoordföranden. Styrelsen inbjöd till öppen frågestund efter 
avslutad stämma. 
 


  







  Sid 4 (4) 
 
 
 


 
   


 
 
 
 


Vid datorn 
 
 
_________________ 
Peter Johansson 
 


Justeras


 


_________________ 
Peter Edholm  
 
 
 
 


 
 
_________________ 
Henrik Rydell 
 
 
_________________ 
Gustavo Caballero Cervantes
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Motion till årsstämma i BRF Signalen 1 


Modernisera fastighetsboxarna 


Bakgrund 


Befintliga fastighetsboxar (där vi hämtar vår post) har några år på nacken och var säkert moderna då 


husen byggdes. Idag finns lösningar som är både säkrare, mer praktiska för boende, enklare för 


föreningen att hantera och snyggare. 


Med nya fastighetsboxar finns flera fördelar och möjligheter: 


• 10 mm inkast som försvårar att någon stjäl försändelser som ligger inne i facket.


• Digitala namnskyltar vilket ser mycket trevligare ut och är enklare för föreningen att hantera.


• I ett s.k. servicefack kan vi ta emot större försändelser, exempelvis från nätshopping eller


apotek, än vad som är möjligt att få i postfacket. Brevbäraren lämnar försändelsen i


servicefacket och lägger nyckeln i den aktuella adressatens postfack.


I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag att "undersöka möjligheterna ... ". Kommer 


styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man 


medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner). 


Förslag till beslut 


Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka möjligheterna 


att modernisera fastighetsboxarna enligt ovan. 


Solna den 27 mars 2023 


Gustavo Caballero Cervantes 


Peter Edholm 


Anders Lundströms gata 15 


Lägenhet 461 


0707-372008 


BILAGA 2







.. 


Motion till årsstämma i BRF Signalen 1 


Digitala enkäter för att rådfråga medlemmar 


Bakgrund 


I en bostadsrättsförening fattar styrelsen årligen en lång rad beslut i små och stora frågor. Det är ju 


inte omöjligt att det, någon gång ibland, hos styrelsen uppstår behov av att veta vad medlemmarna 


tycker i en viss fråga inför att man fattar beslut. 


I sådana fall kan en bra metod vara att styrelsen skickar ut en digital enkät för att inhämta 


medlemmarnas åsikt. Lite som en rådgivande folkomröstning. 


Tanken med detta är inte .att frånta styrelsen det mandat och förtroende man har fått genom att 


väljas till sina uppdrag vid årsstämman. Se det i stället som en möjlighet i situationer då styrelsen 


eventuellt känner sig osäker på vad övriga medlemmar vill. Inte heller är tanken att enkätmetoden 


ska användas särskilt ofta. Vissa verksamhetsår kanske behovet inte uppstår en enda gång. 


Ett exempel på ett lättanvänt verktyg för digitala enkäter är Google Forms som dessutom är 


kostnadsfritt. Inbjudan till enkäter kan till exempel publiceras via anslag i portar, i nyhetsbrev, via 


föreningens Facebook-grupp eller via mejl. 


Förslag till beslut 


Vi föreslår att årsstämman beslutar 


att rekommendera styrelsen att överväga möjligheten att använda digitala enkäter för att 


inhämta medlemmarnas åsikt inför beslut i frågor där styrelsen själv finner det lämpligt . 


Solna den 27 mars 2023 


Peter Edholm 


Gustavo Caballero Cervantes 


Anders Lundströms gata 15 


Lägenhet 461 


0707-372008 


BILAGA 3
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Motion till årsstämma i BRF Signalen 1 


Installera fjärrkontroll för garageporten 


Bakgrund 


Idag manövreras garageporten, både vid in- och utpassering, med portkod och nyckel. Det är 


opraktiskt och en smidigare lösning vore att de medlemmar som hyr garageplats kan ha en 


fjärrkontroll i bilen. 


För att kostnaden för detta inte ska belasta dem som inte hyr garageplats kan man med fördel 


debitera dem som löser ut en fjärrkontroll. Genom att först undersöka intresset bland 


garagehyresgästerna kan man säkert hitta en prissättning som gör att föreningens övriga medlemmar 


slipper bli medfinansierar. 


I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag "att undersöka möjligheterna ... ". Kommer 


styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man 


medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner). 


Förslag till beslut 


Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka möjligheterna 


att ersätta eller komplettera dagens lösning (som använder koddosa och nyckel) 


med fjärrkontroller för att manövrera garageporten. 


att låta dem som vill ha en fjärrkontroll gemensamt finansiera installationen . 


Solna den 27 mars 2023 


Peter Edholm 


Gustavo Caballero Cervantes 


Anders Lundströms gata 15 


Lägenhet 461 


0707-372008 


BILAGA 4







Motion till årsstämma BRF Signalen 1 


Förbättra mobiltäckningen i trapphus och hissar 


Bakgrund 


Ofta när man befinner sig i trapphuset, och alltid i hissen, så tappar man mobiltäckningen. 


Åtminstone har vi det så på Anders Lundströms Gata 15. Det finns teknik för att lokalt förstärka 


mobiltäckningen. Sådan kan t.ex. installeras på hisstaket eller på annan plats i trapphuset. 


Om problemet också finns på Anders Lundströms gata 9, 11 eller 13 så föreslår vi att åtgärder vidtas 


också där. 


I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag "att undersöka möjligheterna ... ". Kommer 


styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man 


medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner). 


Förslag till beslut 


Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka m·öjligheterna 


att införskaffa den teknik som behövs så att vi har mobiltäckning också i trapphus och hissar. 


Solna den 27 mars 2023 


Peter Edholm 


Gustavo Caballero Cervantes 


Anders Lundströms gata 15 


Lägenhet 461 


0707-372008 


BILAGA 5







Motion till årsstämma i BRF Signalen 1 


Modernisera nyckel- och passersystem 


Bakgrund 


Själva har vi inte mindre än tre nycklar som vi ständigt måste bära med oss på våra nyckelknippor för 


fastighetens olika lås. Tänk så mycket enklare det vore med en elektronisk nyckelbricka som ersätter 


alla dessa nycklar. 


Ett system med elektroniska nyckelbrickor (taggar) kan utformas så att olika medlemmar har tillgång 


till olika utrymmen och det hela hanteras över internet. 


Administrationen av nyckelhanteringen underlättas för föreningen och det gäller inte minst för 


tillgång till övernattningslägenheten. 


Kopplat till detta är också dagens koddosor och portkoder som används vid entreerna. Dessa föreslår 


vi att föreningen ersätter med porttelefoner, så att besökare kan ringa och bli insläppta utan att 


någon portkod behöver lämnas ut. 


I förslaget till beslut står att styrelsen får i uppdrag "att undersöka möjligheterna ... ". Kommer 


styrelsen fram till att kostnaden är orimlig så avstår man helt enkelt. Alternativt rådfrågar man 


medlemmarna genom en digital enkät (enligt en annan av våra motioner). 


De båda förslagen nedan behöver inte följa hand i hand utan kan övervägas oberoende av varandra. 


Förslag till beslut 


Vi föreslår att årsstämman beslutar ge styrelsen i uppdrag att undersöka möjligheterna 


att införa elektroniska nyckelbrickor i stället för traditionella nycklar. 


att installera porttelefoner som ersätter dagens koddosor och portkoder. 


Solna den 27 mars 2023 


Gustavo Caballero Cervantes 


Peter Edholm 


Anders Lundströms gata 15 


Lägenhet 461 


0707-372008 


BILAGA 6
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